



Protokoll Styremöte LP1 LV1 (MV3)

Närvarande

Ordförande:	Gustav Eriksson
Vice ordförande:	Hanna Johansson
Kassör:	Martin Andersson
Informationsansvarig:	Tage Berdenius Norström
Utbildningsansvarig:	Alexander Back
Arbetsmarknadsansvarig:	Malin Stenbom
SAMO:	Leon Larsson

1. Formalia

- i.** Ordförande Gustav Eriksson förklarar mötet öppnat kl. 12:20
- ii.** Mötet godkänner dagordningen – Ja
- iii.** Föregående mötesprotokoll – Ja
- iv.** Inadjungeringar – Nej
- v.** Veckans grej – Snyggare styretrum /Malins insatts under spökvandringen

2. Dagsformsrunda och lägeskoll

Malin: Mår bra! Känns som att hösten kan gå bra!

Hanna: Mår bra har 100% närvaro på föreläsningar!

Alex: Mår bra, hösten känns genomför bra punkt.

Martin: Mår bra

Leon: Känns bra, även mastermottagnigen känns bra, samt jubileumet

Gustav: Mår okej, har koll på kurserna, planera livet skönt att mottagningen gått bra.

Tage: Mår bra, hösten känns bra har lite semester nu när tentorna är över



3. Meddelanden

- Borde träffa Kemistyret igen för att friska upp relationen. Planerar att dra i detta efter mottagningen

4. Post

- Faktura gällande utskrifter på skrivare i Kemihuset från Huset

5. Mötesrapporter

Alex,

Gustav, Möte med utbildningssekreterare för mastermottagningen, har haft en lunch och en afterwork, känns som att de saknar koll. Vi löser vår egen mastermottagning

Malin, Ernst har dragit igång mentorskapsprogrammet varit svårstartat, planerat hösten,

Hanna, Träffat bOf gällande deras problem inom gruppen, mest varit medlare så de fått ventilerat sig gentemot varandra. Möte på tisdag nästa vecka igen för uppföljning.

Leon, Renoveringen trycker på, huset vill få det gjort innan årsskiftet. De har fått en offert för detta och även vår offert går igenom. För framtiden kommer inte huset betala för trasiga takplattor utan då står sektionen för det.

Martin,

6. Avstämning av att-göra-listan

Alla,

Gustav,

Malin,

Hanna,

Tage,

Alex,

Martin,

Leon,



7. Val av representation

Ingen

8. Diskussion – Motionera med styret

Plan A – vara utomhus och lek, Martin och Malin löser mat, Alex och Lenis löser lekar, kubb, fotboll och frisbee. Plan B – boka KE och köra filmkväll, Tage ansvarar för detta skall även lösa ett Facebook evenemang! (Kanske Pokémon Go rundvandring Malin drar i det!)

9. Diskussion – Mottagningen

- Biljettförsäljningen har fungerat sådär utvärdera efteråt
- Alkoholnivån bland pHaddrarna på Hemligt var sådär
- Planerar inför att nivån skall sättas av Nollan på temasittningen
- Tidigare under mottagningen gick det ett ryckte att pHaddrar bitit i Nollbrickor

10. Diskussion – Stödförsök

Har hänt en hel del, tydligen har Kemi haft att obehöriga försökt sno mat från Nox i förra veckan. Okända personer som går runt i huset av okända anledningar. Om vi blir kontaktade av personer och be de kontakta Cubsec. Be Eliasson att öka rundorna som Cubsec tar i Kemihuset. För tillfället handlar det mer om att vara uppmärksamma på omgivningen. Om något händer (blir stulet etc) så får vi omvärdera nuvarande ståndpunkt.

11. Beslut – Äskningar

- i. KKs äskning av en matberedare – Bakgrund: Vill köpa in en matberedare för att underlätta arbetet med större kvantiteter. Motionen har vikt vid att de får möjlighet att göra större kvantiteter av mat vid större arrangemang. Kan även användas av andra kommittéer samt föreningar.

Styret beslutar att godkänna äskningen i sin helhet



- ii. KfKb6 Sagogasque subventionering – Bakgrund: Vill få en extra summa för att kunna subventionera biljettpriserna för att kunna ta samma pris som F6 samt att bOf får gratis.

Styret beslutar att godkänna äskningen i sin helhet

12. Diskussion – Teambuilding och medarbetarsamtal

Söndagen 11/9, på agendan utvärdera våren samt planera hösten. Halv dag mellan 12-18:30. Skönare att vara hemma hos någon. Medarbetar samtal i Lv3 med Gustav för hela styrelsen.

13. Övriga frågor

- i. Sektionsstyrelseutbildning 17/9 – Sista anmälningdag 7/9 samma upplägg som i vintras.
Bordlägger punkt ii-iii
- ii. Mastermottagning 23/9 –
- iii. Renovering av sektionslokaler –

14. Mötets avslutande

Ordförande Gustav Eriksson avslutar mötet kl. 13:06